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Styrelsedag – heldag – Sportcentrum 

Diskussion 

Verksamhet och ekonomi, utveckling Vigelsjö. Framtidsscenarios med fokus på hur klubben 

kan hantera konsekvenser av lågkonjunktur. 

Medlemsengagemang, olika vägar att öka det ideella engagemanget hos medlemmarna. 

Beslutspunkt 

Norrtälje Kommun har sonderat om intresse finns från klubbens sida att driva verksamhet på 

Vallby-Rimbo i Ridklubben Norrtälje Ryttares namn. Styrelsen diskuterade olika scenarios 

och ekonomiska konsekvenser. 

Styrelsen beslutade att: 

Verksamhet på Vallby är intressant förutsatt att kommunen ger tillräckligt goda ekonomiska 

förutsättningar. Risken för klubben och den befintliga verksamheten ska vara låg. 

Att ev utökad verksamhet ska drivas med samma höga kvalitetskrav och utifrån våra 

värderingar 

Att ev engagemang i Vallby ska bygga på långsiktighet och stabilitet 

Att Suss och Erika har styrelsens mandat att fortsätta diskussionen med kommunen utifrån 

ovanstående ramar. 

 

 


